
 

ПРОТОКОЛ № 3 

Засідання постійної комісії з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, енергозбереження та 

будівництва Боратинської сільської ради 

              03.12.2024                                                                     10.00 год 

ПРИСУТНІ:     Борейко Л.Л.  – голова комісії 

Члени комісії:  Васильчук О.С., Москвич В.С. 

                                                                            

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про порядок денний засідання комісії. 

2. Про погодження переліку вулиць для підключення  вуличного освітлення 

(включно заява Васильчука О.С. )  

3. Про списання основного засобу , що знаходиться на балансі 

Гіркополонківського ЗДО №2. 

4.  Про Програму відшкодування різниці в тарифі на послуги 

централізованого  водовідведення виробничо-комунального підприємства 

«Грань» на 2025 рік. 

5.  Про Програму фінансової підтримки комунального підприємства 

"Боратин" та здійснення внесків до його статутного капіталу на 2025-2026 

роки. 

6. Про План роботи постійної комісії з питань комунальної власності, 

житлово-комунального господарства, благоустрою, енергозбереження та 

будівництва Боратинської сільської ради на 2025 рік. 

 

1.СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання комісії. 

Інформує: Борейко Л.Л. – голова комісії 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний.  

Голосували – за -  3   , проти – 0    , утримався -  0   . 

2. СЛУХАЛИ: Про погодження переліку вулиць для підключення  вуличного 

освітлення (включно заява Васильчука О.С. ) 

Інформує: Борейко Л.Л. –голова комісії 

 Вирішили: Рекомендувати сесії сільської ради внести зміни та доповнення 

до «Програми економічного та соціального розвитку» у частині переліку 

вулиць населених пунктів сільської ради для підключення вуличного 

освітлення згідно додатку, що рекомендує комісія (Додаток додється і є 

невід’ємною частиною Протоколу засідання комісії №3)  

Голосували – за - 3   , проти – 0   , утримався - 0 . 



3. СЛУХАЛИ: Про списання основного засобу , що знаходиться на балансі 

Гіркополонківського ЗДО №2. 

Інформує: Борейко Л.Л. –голова комісії 

 Вирішили: Рекомендувати Боратинській сільській раді прийняти рішення 

про списання основного засобу , що знаходиться на балансі 

Гіркополонківського ЗДО №2. 

Голосували – за - 3   , проти –  0  , утримався - 0 . 

4. СЛУХАЛИ: Про Програму відшкодування різниці в тарифі на послуги 

централізованого  водовідведення виробничо-комунального підприємства 

«Грань» на 2025 рік. 

Інформує: Ільюк Сергій Володимирович – директор КП «Грань». 

 Вирішили: Рекомендувати Боратинській сільській раді прийняти рішення 

про часткове відшкодування послуг водовідведення на 2025 рік: 

- для населення відшкодовувати повністю, 

- для юридичних установ, компаній, підприємств повна вартість без 

компенсації від Боратинської ТГ (окрім установ сільської ради). 

Голосували – за - 3   , проти –  0  , утримався -0  . 

5. СЛУХАЛИ: Про Програму фінансової підтримки комунального 

підприємства "Боратин" та здійснення внесків до його статутного капіталу 

на 2025-2026 роки. 

Інформує: Ільюк Роман Ігорович – директор КП «Боратин» 

Вирішили: підтримати рішення щодо затвердження Програми фінансової 

підтримки комунального підприємства "Боратин" та здійснення внесків до 

його статутного капіталу на 2025-2026 роки, та рекомендувати сесії 

сільської ради затвердити дану Програму. 

Голосували – за - 3   , проти – 0   , утримався - 0 . 

6. СЛУХАЛИ: Про План роботи постійної комісії з питань комунальної 

власності, житлово-комунального господарства, благоустрою, 

енергозбереження та будівництва Боратинської сільської ради на 2025 рік. 

Інформує: Борейко Л.Л. –голова комісії 

 Вирішили: Рекомендувати Боратинській сільській раді затвердити План 

роботи постійної комісії з питань комунальної власності, житлово-

комунального господарства, благоустрою, енергозбереження та 

будівництва Боратинської сільської ради на 2025 рік. 

Голосували – за - 3   , проти – 0   , утримався - 0 . 

 

  Голова комісії                                                               Л.Л. Борейко 

Секретар комісії                                                              О.С. Васильчук 

 

 

 


